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Geachte heer Van Rijn,

Tijdens het wetgevingsoverleg (WGO) op 3 november 2014 over het onderdeel Jeugd van de 
begrotingen van de ministeries van VWS en V&J en aanverwante zaken is door u een duidelijke 
toezegging gedaan ten aanzien van een overgangstermijn voor nog niet-geregistreerde hbo 
jeugdhulp-professionals in andere organisaties dan de jeugdzorg waarin zij gegarandeerd 
jeugdhulp kunnen uitvoeren.. Met het oog op de behandeling van de VWS-begroting deze week 
verzoekt de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport u de Kamer mee te delen op 
welke wijze uitvoering is/wordt gegeven  aan deze toezegging, alsmede aan een door de Kamer 
aangenomen motie-Ypma hieromtrent. 

Eerste termijn WGO
 
Mevrouw van der Burg (VVD): kunnen de bewindslieden hier nog eens luid en duidelijk uitspreken 
dat professionals in bijvoorbeeld de gehandicaptenzorg in 2015 niet geregistreerd kunnen zijn in 
het Kwaliteitsregister Jeugdzorg en dat zij gewoon kunnen worden gecontracteerd? Dat is voor 
betrokkenen erg belangrijk, omdat gemeenten dit nu kennelijk nog onvoldoende weten. Ik krijg 
graag luid en duidelijk een bevestiging in dit debat.
 
Staatssecretaris Van Rijn: In het kader van de registratie is gevraagd of met name professionals 
in de gehandicaptenzorg kunnen worden ingezet. Het antwoord daarop is ja. In de komende drie 
jaar worden de beroepsprofielen en de beroepseisen voor het versterken van de 
beroepsorganisaties ten aanzien van brede jeugdhulp uitgewerkt. Zodra dat gereed is, zullen ook 
professionals in de gehandicaptensector zich kunnen registreren. Dat betekent overigens niet dat 
dit morgen al moet en dat die werknemers niet kunnen worden ingezet. Integendeel, 
gehandicaptenorganisaties zijn een implementatiepad aan het maken om te kijken op welke wijze 
ze de registratie vorm kunnen geven. Voor die tijd kunnen ze natuurlijk gewoon werkafspraken die 
ook andere organisaties hiervoor maken. Dus ze kunnen worden ingezet.
 
Mevrouw Ypma (PvdA): Geldt dat alleen voor de gehandicaptenorganisaties of ook voor andere 
organisaties en geldt dan ook een overgangstermijn?
 
Staatssecretaris Van Rijn: Ja en ja.
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Tweede termijn WGO:
 
Mevrouw van der Burg (VVD): Dank voor de gedane toezeggingen over de gehandicaptenzorg en 
de registraties en hoe we daarmee omgaan. Ik hoor graag van de staatssecretaris hoe hij dat nog 
eens extra gaat communiceren met de VNG en de gemeenten. Een aantal gemeenten weet 
kennelijk niet dat men nog niet geregistreerd hoeft te zijn, waardoor deze sector een probleem 
heeft met de inzet van medewerkers op dit terrein en eventueel ook met contracten. Dat zou erg 
jammer zijn. Graag een toezegging op dit punt.
 
Staatssecretaris Van Rijn:  Over de registratie bestaan soms misverstanden. Ik stel voor dat ik 
aan de stuurgroep, waarin de beroepsgroep en de VNG zijn vertegenwoordigd, een expliciete brief 
stuur waarin ik inga op de procedure rondom de registratie, zodat iedereen weet wat de stand van 
zaken is.
 
Hoogachtend,
                        
de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen


